
Protokół Nr XXXVIII / 2010 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 
odbytej w dniu 27 stycznia 2010 roku 

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Wągrowcu 
 
Sesję rozpoczęto 27 stycznia  br. o godzinie 16.00, zakończono o godzinie 17.30. 
 
Obrady XXXVIII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący 
Rady, Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
W obradach uczestniczyło 19 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, przy 
którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały.  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XXXVII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 grudnia 2009 roku 
został przyjęty – /19 za,/  
  

Przewodniczący Rady K. Migasiewicz wniósł o zmianę w porządku obrad 
XXXIII sesji  Na podstawie § 18 ust. 5 pkt 2 Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz              
§ 16 ust. 2 Regulaminu Rady Powiatu Wągrowieckiego proszę o zmianę w porządku 
obrad XXXVIII Sesji Rady Powiatu poprzez zdjęcie: pkt.11 porządku obrad                        
w brzmieniu: „podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia sztandaru Powiatu 
Wągrowieckiego”. 
Pozostałe pkt. porządku XXXVIII Sesji Rady Powiatu otrzymują kolejno po sobie              
nr 11,12,13. W związku z tym wnoszę o przegłosowanie porządku obrad  
z proponowaną zmianą. 

Rada Powiatu w stosunku głosów 18 za,  przy 1 głosie wstrzymującym przyjęła 
następujący porządek obrad:  
    
Porządek obrad posiedzenia  XXX VIII  Sesji  R P W : 
1. Sprawy regulaminowe: 

  otwarcie sesji, 
1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu .  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między posiedzeniami sesji. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Wągrowieckiego na 2010 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Wągrowieckiego                 

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2009 rok  
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadania                 

z zakresu administracji rządowej. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Nakielskiemu realizacji 
zadania dotyczącego zimowego utrzymania odcinka dogi powiatowej 1553P  na 
odcinku od  drogi wojewódzkiej 194 do granicy województwa  kujawsko - 
pomorskiego  (Mieczkowo) o długości 0,830 km.  

11.  Interpelacje i zapytania. 
12. Wnioski i oświadczenia radnych. 
13. Zakończenie obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 
         
Ad 1 
Jak wyżej. 
 
 Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między sesjami, 
uczestniczył w: 
- spotkaniu Noworocznym organizowanym przez Marszałka Województwa 
Wielkopolskiego, 
- Noworocznej uroczystości  w gminie Mieścisko, 
- balach studniówkowych; w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w i I Liceum 
Ogólnokształcącym  w Wągrowcu. 
 
Ad 5  
Starosta Wągrowiecki, Michał Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu 
między sesjami Rady. 
Informacja jest załącznikiem nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Radny J.Springer zapytał ile środków finansowych zużyto do chwili obecnej na zimowe 
utrzymanie dróg? 
Starosta M. Piechocki wyjaśnił, że ok. 2/3 środków przeznaczonych na sezon zimowy 
2009/2010.   
 
Radny J.Piasecki  zgłosił zapytanie dot. zaleceń pokontrolnych - czego one dotyczyły?. 
 
Starosta M.Piechocki udzielił wyjaśnień, że są to 5% kontrole, które przeprowadzał 
Rewident Powiatowy. Zalecenia dotyczą w większości spraw porządkowych. W żadnej 
jednostce nie ma stwierdzenia dyscypliny finansowej. W 1 przypadku badana jest 
sprawa przez RIO, a dot. podpisania umowy przed zmianami w budżetowymi czyli 
przed podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie. 
Niejasna jest sytuacja, co do zaliczania wydatków z grudnia na nowy rok.?                      
Tych uchybień trochę było. 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady – Krzysztof Migasiewicz stwierdził, że informacja została 
przyjęta. 
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Ad 6 
Pan Jacek Brzostowski  -  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  przedstawił informację 
o pracy między posiedzeniami sesji. Komisja w tym okresie odbyła 1 posiedzenie na 
którym dokonała kontroli wykorzystania środków Państwowego Funduszu Ochrony 
Środowiska w latach 2007-2009. Komisja nie wypracowała wniosków. 
 
Pan Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów Obszarów Wiejskich           
i Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił informację o pracy między posiedzeniami 
sesji. Komisja w tym okresie odbyła 1 posiedzenie na którym opracowała i przyjęła 
plan pracy komisji na 2010 rok. Opiniowała materiały nas sesje. Komisja wypracowała 
wniosek. Komisja zgłosiła A.Wieczorka i J.Springera do prac w komisji ds. przyznania  
dotacji  na prace konserwatorskie i restauratorskie dla zabytków wpisanych do rejestru 
zabytków. 
 
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury Sportu                             
i Turystyki przedstawił   informację o pracy między posiedzeniami sesji. Komisja w 
tym okresie odbyła 1 posiedzenie na którym zapoznała się ze stanem bazy lokalowej i 
wyposażenia SOSW w Wągrowcu w odniesieniu do realizowanych zadań edukacyjnych 
i opiekuńczo-wychowawczych. Omawiała materiały na sesję  i wypracowała 
stanowisko 
 
Pan Józef Sulikowski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
przedstawił informację o pracy między posiedzeniami sesji. Komisja w tym okresie 
odbyła 2 posiedzenia, na których opracowała i przyjęła plan pracy na 2010 rok, 
zapoznała się z sytuacją Stacji Kontroli i Obsługi Pojazdów Samochodowych w świetle 
nowych uwarunkowań prawnych, omawiała materiały na sesję oraz  wypracowała 
wnioski. 
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki Społecznej          
i Rynku Pracy przedstawiła  informację o pracy między posiedzeniami sesji. Komisja  
w tym okresie odbyła 1 posiedzenie na którym opracowała i przyjęła plan pracy na 
2010 rok, opiniowała materiały na sesję. Komisja nie wypracowała wniosków. 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę do godz. 16.50./10 min/ 
 
Ad 7 
Krzysztof Migasiewicz – Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały  
w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2010 rok.  
Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych.  
Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2010 rok 
głosowało: 18 - za, 0 - przeciwnych, 1 - wstrzymujących się od głosu.  
 
Uchwała nr XXXVIII /250 /2010 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Ad 8 
Krzysztof Poszwa - sekretarz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przedstawił projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Wągrowieckiego z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2009 rok  
Starosta M. Piechocki jako Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  
poprosił o przyjęcie powyższego sprawozdania 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych.  
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Wągrowieckiego              
z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2009 rok głosowało: 19 - za,                
0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od głosu.  
Uchwała nr XXXVIII /251/2010 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 9 
Krzysztof Poszwa - Gł. specj. ds. bezpieczeństwa i zarządzania kryzysowego  
przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego 
zadania z zakresu administracji rządowej. 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych.  
Za przyjęciem uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego 
zadania z zakresu administracji rządowej głosowało: 19 - za, 0 - przeciwnych, 0 - 
wstrzymujących się od głosu.  
Uchwała nr XXXVIII /252 /2010  stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10 
Radosław Kubisz - kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju przedstawił projekt 
uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Nakielskiemu realizacji zadania 
dotyczącego zimowego utrzymania odcinka dogi powiatowej 1553P na odcinku od  
drogi wojewódzkiej 194 do granicy województwa  kujawsko - pomorskiego  
(Mieczkowo) o długości 0,830 km . 
 
Wiceprzewodniczący Rady W.Ćwik dodał, że nie jest to jedyny przypadek obsługi 
takiej drogi na granicy powiatów. Chcę powiedzieć, że droga w okręgu Oporzyn  -  Żoń 
jest obsługiwana przez powiat chodzieski.  
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych.  
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Nakielskiemu realizacji 
zadania dotyczącego zimowego utrzymania odcinka dogi powiatowej 1553P na odcinku 
od drogi wojewódzkiej 194 do granicy województwa kujawsko - pomorskiego  
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(Mieczkowo) o długości 0,830 km  głosowało: 19 - za, 0 - przeciwnych,                                     
0 - wstrzymujących się od głosu. 
Uchwała nr XXXVIII /253 /2010 stanowi załącznik nr  7  do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11 
Interpelacje i zapytania. 
- Wiceprzewodniczący J.Sulikowski - odczytał treści odpowiedzi Komisji Rewizyjnej 
dot. zbadania sprawy ucznia I LO w Wągrowcu, jego powrotu do domu bez opieki oraz 
zbadania sprawy realizacji programu „ Absolwent bezkonkurencyjny  na rynku pracy”. 
Kserokopie pism stanowią załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Ad 12 
Wnioski i oświadczenia radnych:  
Radny J.Springer poprosił, aby uczcić minutą ciszy rocznicę wyzwolenia 
AUSCHWITZ, która przypada akurat w dniu dzisiejszym. 
 
Wiceprzewodniczący J.Sulikowski – cyt. „w nawiązaniu do przedmówcy, chcę 
powiedzieć, że Prezydent Ukrainy nadał odznaczenie Stefanowi Banderze - przywódcy 
ukraińskich nacjonalistów. Sądzę, że w dzisiejszych czasach w dobie walki                            
z terroryzmem  nie powinniśmy zostawić tego faktu bez echa. Ja wiem, mamy dobre 
stosunki z Ukrainą. Sądzę, że Rada Powiatu powinna podjąć stanowisko i wyrazić 
dezaprobatę do podjętej decyzji przez Prezydenta Ukrainy”. 
 
Od godz. 17.17 Rada obradowała w 18 osobowym składzie. Posiedzenie opuszcza 
radny T. Bociański. 
Radny L.Bodus zgłosił (ponowił) wniosek do Przewodniczącego Rady o zwołanie 
spotkania wszystkich radnych, celem debaty na temat ustanowienia sztandaru Powiatu 
Wągrowieckiego, przed podjęciem uchwały, 
Przewodniczący Rady „ pomysł jest słuszny, mam wątpliwości co do frekwencji”. 
 
Nie zgłoszono innych wniosków i oświadczeń. 
   Na dzisiejszej sesji tj. 28 stycznia br. radni otrzymali druki do złożenia oświadczeń 
majątkowych za 2009 rok. 
 
Ad 13 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego, 
zamknął obrady XXXVIII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
          Protokolantka 
        ……………………… 
            /M. Substyk/ 
 
 
           Sekretarz Rady                                                            Przewodniczący                      
   Powiatu Wągrowieckiego                                          Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                               
  ......................................                                                ............................................ 
        /Robert Woźniak/                                                      /Krzysztof Migasiewicz/ 
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           Protokolantka 
 
………………………………… 
        /Mariola Substyk/ 
 
 
 
 

 


